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KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Közművelődési Bizottság 2022. október 18-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.] megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.06 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök,Dr. Horváth Márk (később érkezett), Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Gerzson Sarolta, Kollátosz Fotisz, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Bolyán András, a Bizottság nem képviselő tagja Távolmaradás oka:egyéb elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánHegedűs KárolyMustó Géza ZoltánRadványi GáborWeeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Kappel PatríciaEhrenberger KrisztinaJógáné Szabados Henrietta

jegyzőaljegyzőalpolgármesteralpolgármester alpolgármestera Jegyzői Titkárság vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetőjea Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály részéről
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Akkor megkérek mindenkit, hogy foglalja el a helyét. Megkezdenénk a Közművelődési Bizottság október havi ülését. Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be. Én szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait. Ülésünk nyilvános. Az ülésről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett Megállapítom, hogy 7 jelenlévő, 2 hiányzó mellett a Bizottság határozatképes. A napirendi pontokkal kapcsolatosan, a kiküldött meghívóval kapcsolatban kérdezem a Bizottság tagjait - mert hozzám nem érkezett - felvételre, levételre, sorrendmódosításra igény? Úgy látom, hogy most sincs ilyen, akkor kérem, hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat. A szavazást indítom.
A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [121/2022. (X. 18.)]:1. A „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíjról szóló 39/2011. (X. 24.) önkormányzati rendelet módosítása (458. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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2. A Kőbánya Sport Clubnak nyújtandó támogatás (437. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester ésMustó Géza Zoltán alpolgármester3. Tájékoztató a kőbányai nevelési intézményekben a 2022/23. nevelési év indításáról (443. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. A helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásra kiírt pályázat elbírálása (433. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi pontjait a Bizottság. Köszönöm.

1. napirendi pont:
A „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíjról szóló 

39/2011. (X. 24.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Az 1. napirendi pontunk a „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíjról szóló 39/2011. (X. 24.) önkormányzati rendelet módosítása, 458. számú előterjesztés, előterjesztő D. Kovács Róbert polgármester úr. Polgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Előző hónapban volt itt a tanulmányi ösztöndíj pályázatnak a bírálata és akkor én javaslatot tettem arra - mint ugye, ahogy az előterjesztésben is olvasható -, hogy a megemelkedett, vagyis, hogy hát egyre kevesebben veszik igénybe ezt a pályázatot, amelynek úgy gondolom, hogy egyik folyománya az, hogy maga az alacsony jövedelemhatárok megállapítása. És ekkor kértem azt, hogy a mindenkori minimálbérhez kössük ennek az összegét, továbbá a pályázati feltételekben meghatározott 5000 Ft-os általános iskolai összeget emeljük 7000 Ft-ra, és a 10 000 Ft-ot 12 000 Ft-ra. Tehát a mostani minimálbér pedig 133 000 Ft. A következő pályázati kiírás az januártól fog egy öt hónapos időszakra terjedni, úgyhogy úgy gondolom, hogy akkor még az ottani 133 000 Ft-os jövedelemhatár lesz a meghatározó. Előzőleg itt a keret, egy 4, 5 millió Ft-os keret volt, amiből összesen 2 825 000 Ft lett elköltve eddig. Jó, tehát bízunk benne, hogy növekedni fog így továbbra is akkor a benyújtandó pályázatok száma itt a jövedelemhatárok segítségével. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel. Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket az előterjesztésről, a szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíjról szóló 39/2011. (X. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 458. számú előterjesztést támogatja [122/2022. (X. 18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, az egyes napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont: 

A Kőbánya Sport Clubnak nyújtandó támogatás 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester és Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunka 2., a Kőbánya Sport Clubnak nyújtandó támogatás, 437. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr és Mustó Géza alpolgármester úr. Radványi Gábor alpolgármester úr kívánja kiegészíteni, megadom a szót, parancsolj.
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Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Mint ahogy tudjuk, a Kőbánya SC-nek nagyon sok szakosztálya van, ebből az egyik az Ökölvívó Szakosztály. Az Ökölvívó Szakosztályról elég keveset tudunk és keveset volt témaként itt a Testület előtt. Ők megkerestek azzal, hogy a nagy költségvetésben, amit a Kőbányai Önkormányzattól kapnak, azon kívül ők próbáltak szponzorokat is, illetve korábban még a Főváros is támogatta őket évente elég tekintélyes összeggel, ami elég volt arra, hogy működjenek és fejlődjenek. Több országos bajnokuk van, világbajnok edzőik vannak és kinőtték magukat. 100 igazolt, vagy százan vannak körülbelül az Egyesületben, akik folyamatosan edzésre járnak, egyébként itt mellettünk a Bánya utcában a Remíz házban van a ringjük és ott tevékenykednek. Lényeg az, hogy annyira kicsi a költségvetésük, hogy nem tudnak elmenni a versenyekre, és ehhez kérték a segítséget. Én más lehetőséget nem láttam, mint azt, hogy a képviselői tartalékkeretemből 1000 000 Ft-ot biztosítanék számukra. Egyébként az Elnök úr, Hajdú Péter elnök úr is támogatta ezt, és ott egy 2 600 000 Ft-os összeg szerepel, hogy azzal tudnának egész év végéig úgymond kihúzni és a versenyeken részt venni. Mustó Géza is ezt - nem tudom, Géza nevében nem akarok beszélni, de ezt- támogatta, hiszen itt első sorban hátrányos helyzetű roma gyerekekről van szó, akiknek ez a sport, ez egy kiugrási lehetőség, és ezért úgy gondoltuk, hogy egyszeri segítségként most ezt tudjuk biztosítani. Úgyhogy ezért kérem a Bizottságot, hogy támogassa. Köszönöm.
A Bizottság 8 fővel határozatképes, miután megérkezett az ülésterembe dr. Horváth Márk 
képviselő.

Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak. Igen, és úgy gondolom, hogy nagyon szép eredményeket érnek el, tehát az Európa-bajnokságon is most aranyérmesek lettek. Én megadom a szót Mustó Géza alpolgármester úrnak, parancsolj Géza.
Mustó Géza: Köszönöm szépen. Ahogy Radványi kollega is elmondta, gyakorlatilag ők itt helyben egy olyan missziót látnak el, hogy a roma gyerekeket megpróbálják összefogni, olyan irányba terelni, ami azt gondolom, hogy a későbbiekben, felnőttkorukban és az életben segítséget fog nyújtani a sportfegyelemre, összpontosításra, céltudatosságra is neveli a fiatalokat. Nekem meggyőződésem, hogy amikor olyan ügyek jönnek létre a munkánk során, amiknek kell, hogy politika felett állóak legyenek és segítséget kérnek tőlünk és nekünk van lehetőségünk segíteni, akkor ezt meg kell tennünk. Úgyhogy nagyon jó szívvel adom ehhez a rendszerhez az 1 000 000 Ft-os támogatásomat. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítését. Tehát összefoglalva, alpolgármester urak a keretükből 1-1 millió forintos támogatásban részesítik a KSC Ökölvívó Szakosztályt. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket az előterjesztésről, a szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbánya Sport Clubnak nyújtandó támogatásról szóló 437. számú előterjesztést támogatja [123/2022. (X. 18.)].

Elnök: Köszönöm, 8 igen, egyhangú szavazattal támogatta a Bizottság az előterjesztést. Köszönöm a 2-es napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

Tájékoztató a kőbányai nevelési intézményekben a 2022/23. nevelési év indításáról 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk egy tájékoztató, a kőbányai nevelési intézményekben a 2022/23. nevelési év indításáról, 443. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Hát itt a nevelési intézményekben, a kőbányai óvodáknak egy összefoglalója van meghatározva az előterjesztésben, 
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tájékoztató formájában. 1748 gyermek iratkozott be, 360,25 álláshely van. Itt az előterjesztésben olvasható, hogy hány foglalkoztatás történik, a nyugdíjas kollegák részéről milyen jogviszonyban történik, közalkalmazotti vagy megbízási szerződésekben. Mely intézményvezetőknek lesz a négyéves beszámolója, mely intézményvezetők készítenek álláshely betöltése érdekében pályázati kiírást, mely intézményvezetők lettek most 2022. augusztus 1-től 2027. július 31-ig kinevezve. Hány gyermek étkezik, hány gyermek étkezik terítési díj nélkül, és hány gyermek iratkozott be általános iskolába. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés ezzel kapcsolatosan a nevelési évről? Úgy látom, hogy nincs. Akkor köszönöm szépen, megállapítom, hogy a Bizottság a tájékoztatóját megtárgyalta, a 3-as napirendi pontot lezárom.
A Közművelődési Bizottság a „Tájékoztató a kőbányai nevelési intézményekben a 2022/23. nevelési 
év indításáról" tárgyú 443. számú előterjesztést megtárgyalta.

4. napirendi pont:
A helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásra kiírt pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő, a 4. napirendi pont pedig, a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásra kiírt pályázat elbírálása, 433. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Tehát itt egy 1,5 millió forintos összegű pályázati kiírás történt, amelyben a Kőbányán működő 11 nemzetiségi önkormányzat pályázhatott programokra, kulturális programokra, tanári díjakra, nyelvtanári, nemzetiségi helyi történetekre, hagyományőrzésre, kulturális programokra. 2022. szeptember l-jétől 2022. december 31-éig terjedő időszakban történnének ezek a programok. Megadom a szót Marksteinné Molnár Juliannának, parancsoljon.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Elöljáróban szeretném leszögezni, hogy ez a 1,5 millió forint ezekre a programokra szerintem elég kevés. Tehát karcsúnak tűnik. Én végigolvastam a pályázatokat, és nagyon értékes hagyományőrző programokat találtam, amit a nemzetiségek szeretnének megvalósítani. Én megmondom őszintén, különbséget nem tudtam tenni közöttük, hogy mi az, ami esetleg értékesebb, vagy többe kerül, hiszen - amennyiben jól látom - ezt a szűkös forrást az Önkormányzat azzal még kiegészíti, hogy az infrastruktúrát ezekhez a programokhoz - ami itt Kőbányán valósul meg -, tudja biztosítani. Mondjuk a német nemzetiség a Szent László Plébánián tartja a programját, tehát ő az Önkormányzat kötelékén kívülre megy. És fölmerült bennem a kérdés, nem tudom, hogy akinek feladata volt elosztani ezt az igen szűkös forrást, hogy hogyan tudott ekkora különbséget tenni? Hiszen általában 2-3 programot valósít meg mindegyik. Az egyik minden esetben a karácsony és ehhez társul még valamilyen kulturális program, vagy még van, ahol Mikulás is, mint például, azt hiszem ezt néhány más szervezet is teszi. Tehát, hogy milyen elvek mentén sikerült elosztani ezt a szűkös forrást? Én megmondom őszintén, a 80 000 Ft-os támogatást rendkívül karcsúnak tartom. Nem is értem, hogy abból akár egy karácsonyt vagy egy kiállítást hogyan lehet megvalósítani. Tehát ezt biztos, hogy újra kell gombolnunk ezt a kabátot összességében. Tehát ha a két pályázati összeget összeadom, 11 nemzetiségnek, akkor is, nekem elég kevésnek tűnik ez a forrás, még úgy is, ha az önkormányzati infrastruktúrát tudják használni a programjaikhoz. Tehát én azt gondolom, hogy ezt egy picit újra kellene gondolni. Ha belegondolunk, most a német nemzetiségről beszélek, hiszen Kőbányán még mindig nagyon sok német él, hiszen annak idején, amikor Kőbánya elindult az ipari fejlődési folyamatban, nagyon sok német származású ember költözött ide Kőbányára és a mai napig is nagyon sokan élnek itt. Meg hát, természetesen újonnan beköltözők is. Tehát, és ha így végig vesszük a nemzetiségeket, mindegyiknél azt látjuk, hogy Kőbánya nagyon sokat kapott tőlük, színesítik az életünket, a mindennapjainkat. Persze én hazabeszélek, hiszen a férjem német nemzetiségű, tehát én ezért emeltem ki ezt a területet, de ha végig gondoljuk, akkor nyilvánvalóan ezt át kell gondolnunk. Köszönöm szépen. Tehát én, most az a kérdésem röviden, hogy milyen elven sikerült ezt a szűkös forrást felosztani? És 
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keveslem a 80 000-et, amelyik szervezet, azt hiszem két kisebbség kapott 80 000 Ft-ot.
Elnök: Igen, megadnám a szót akkor Radványi Gábor alpolgármester úrnak. Igen, tehát a német nemzetiség, a román és a ruszin.
Radványi Gábor: Köszönöm Julikénak a németek melletti kortesbeszédet. Én vagyok ebben a bűnös, hogyha bűnösnek nevezhető lennék. Elmondom gyorsan. Tehát ugye 80 000 és 310 000 Ft között szól az elosztás. A 310 000-et a Roma Önkormányzat kapta, illetve kapná, javasolt támogatásként. Nyilván itt a nemzetiségek létszámarányát is figyelembe vettük, illetve a megvalósítandó programokat. Én teljes mértékben ebben hagyatkoztam a Humán Főosztálynak a véleményére úgy, hogy egyébként soronként átnéztük, hogy kinek mennyit javasolunk. Természetesen a bölcs Bizottság ezen változtathat is. Ami itt ebből nem derül ki, de tény, hogy a nemzetiségi önkormányzatok nem csak a Kőbányai Önkormányzat forrásaiból tudnak úgymond táplálkozni, hanem ezenkívül van még a feladatalapú - és Heni, melyik a másik? -, és a működési támogatás. Tehát összesen három forrás az, ami az éves büdzséjüket, költségvetésüket meghatározza, és ott, az ottani programjaikra is kaptak. Tehát azt is figyelembe vette az előkészítő, amikor ezek az összegek így kijöttek. Sajnálatos esemény nyilván itt a Német Nemzetiségi Önkormányzat életében, hogy az Elnök asszony elhunyt és a halála előtt már nem tudott olyan aktív lenni a német nemzetiségi elnöki mivoltában, hogy aktívabb programszervezést tudott volna csinálni, és az elnökségi tagok pedig, pillanatnyilag ennyi programot tudtak összeállítani. Ezért gondoltuk így, de hogyha módosító javaslat van, akkor azt meglehet tenni. Én azt gondoltam, hogy a bölcs Bizottság elé teszem a 1,5 millió forint ilyen módon történő felosztását, úgyhogy én ezt alapvetően jónak találom. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést. Megadom a szót Marksteinné Molnár Julianna képviselő asszonynak.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Én azért érdeklődtem az elvek mentén, mert nem akarom itt mindenféle háttérinformáció nélkül újra gombolni a kabátot, viszont azt szeretném, ha a támogatás összegét a jövő évben egy kicsit magasabban húznánk meg. Tehát én most a támogatások újra felosztására nem teszek javaslatot, viszont azt szeretném kérni, hogy a következő évben ezt a javaslatot vegyük figyelembe a költségvetés készítésekor, hogy erre a célra magasabb összeget biztosítsunk. Én szerintem Kőbányán rendkívül értékes az, amit a nemzetiségek letesznek az asztalra. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen, megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Igen, csak egy kiegészítés, most súgta a Heni a fülembe, hogy van azért itt két ok, amiért ez született Az egyik az, hogy az idén nem volt német nyelvoktatás, tehát nem szervezték meg. A másik pedig az, hogy a tavalyi évről 80 000 Ft-ot nem használtak föl, és azt a fel nem használt összeget is akkor beszámoltuk, és az alapján kaptak idén is. Most úgymond a legkevesebbet, mert van még egy, aki hasonlót kapott. De amennyiben a jövőben ez változik, és elindul újra a német nyelvoktatás, és lesz rá keretünk - mert az még egy nagy kérdés egyébként, hogy a költségvetésben egyáltalán mennyit, vagy tudunk-e biztosítani -, akkor ezt nyilván figyelembe fogjuk venni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
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124/2022. (X. 18.) KMB határozat
a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatására kiírt pályázat elbírálásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) megállapítja, hogy a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett 11 pályázat érvényes.2. A Bizottság a nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásáról szóló pályázat keretében az 1. mellékletben meghatározott nemzetiségi önkormányzatok részére támogatást nyújt a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 18. sora (Nemzetiségi önkormányzatok tartaléka) terhére összesen 1 500 000 Ft összegben.3. A Bizottság felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére.4. A Bizottság felhatalmazza a polgármestert a 2. pont szerinti támogatási szerződések aláírására. Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

1. melléklet a 124/2022 (X. 18.) KMB határozathoz

A nemzetiségi önkormányzatok támogatása

A B

1. Nemzetiségi önkormányzat neve Támogatás (Ft)2. Kőbányai Bolgár Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 120 0003. Kőbányai Görög Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 150 0004. Kőbányai Horvát Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 140 0005. Kőbányai Lengyel Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 130 0006. Kőbányai Német Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 80 0007. Kőbányai Örmény Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 130 0008. Kőbányai Roma Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 310 0009. Kőbányai Román Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 80 00010. Kőbányai Ruszin Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 80 00011. Kőbányai Szerb Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 150 00012. Kőbányai Ukrán Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 130 00013. Összesen 1 500 000
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal elfogadta a pályázati előterjesztést, az elbírálását a nemzetiségi önkormányzatoknak kiosztandó pénzekről. Köszönöm szépen, a 4-es napirendi pontot lezárom. Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta. Az ülést ezennel 9.22 órakor bezárom. Felkérem Papp Zoltán bizottsági elnök urat, hogy a jegyzőkönyvet írja alá. Köszönöm.

bizottsági tag
Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti íva 2022. október 18-án (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Hegedűs KárolyD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts Korinna Ehrenberger Krisztina Kárpáti Beatrix Kálmánná Szabó Judit Dr. Kappel Patrícia

Aláírás:


